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Kolejna interpelacja w sprawie rozwiązania problemów mieszkańców ulicy 

Wapiennej 

W związku z pytaniami kierowanymi do mnie przez społeczność ulicy Wapiennej, a także 

w nawiązaniu do mojej wcześniejszej interpelacji w przedmiotowej sprawie (z dn.21.12.2023 r.) 

proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

Na jakim etapie znajduje się realizacja obietnicy w zakresie regulacji odpływu wody na 

ulicy Wapiennej, co skutkuje permanentnym zalewaniem tamtejszych posesji? 

Co konkretnie, od momentu podjęcia przeze mnie interwencji (data powyżej), zostało 

wykonane w zakresie pomocy ludziom w sygnalizowanej przez nich kwestii wywozu nieczystości? 

Jaki plan na kompleksową rewitalizację tego obszaru ma obecnie Urząd Miasta Lublin? 

Ulica Wapienna od lat nie może doczekać się gruntownych prac remontowo

rewitalizacyjnych, a tamtej sza społeczność bezskutecznie domaga się, by obszar ten stal się 

priorytetyzacją zadaniową Urzędu Miasta. 

W związku z powyższym proszę o szczególnie wnikliwe pochylanie się nad 

sygnalizowanymi przeze mnie problemami i niezwłoczną pomoc mieszkańcom ulicy Wapiennej. 
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